

EU-Konformitätserklärung / EU Declaration of Conformity



Dri181649900

Wir, / We,

Rittal GmbH & Co. KG • Auf dem Stützelberg • 35745 Herborn

Erklären, dass die Produkte / declare that the products

Türpositionsschalter für Systemleuchte LED
Door-operated switch for LED system light

SZ 2500.460 SZ 2500.470

folgenden Richtlinien entsprechen: / conform to the following Directives

Niederspannungsrichtlinie 2014/35/EU / Low Voltage Directive 2014/35/EU
RoHS-Richtlinie 2011/65/EU / RoHS Directive 2011/65/EU

Angewandte harmonisierte Normen: / Applied harmonised standards

EN 60320-1

Gerätesteckvorrichtungen für den Hausgebrauch und ähnliche allgemeine Zwecke - Teil 1: Allgemeine Anforderungen
Appliance couplers for household and similar general purposes - Part 1: General requirements

EN 60320-2-2

Gerätesteckvorrichtungen für den Hausgebrauch und ähnliche allgemeine Zwecke - Teil 2-2: Netzweiterverbindungen für Geräte für den Hausgebrauch und ähnliche Einrichtungen
Appliance couplers for household and similar general purposes - Part 2-2: Interconnection couplers for household and similar equipment

60947-5-1, A1

Niederspannungsschaltgeräte - Teil 5-1: Steuergeräte und Schaltelemente - Elektromechanische Steuergeräte
Low-voltage switchgear and controlgear - Part 5-1: Control circuit devices and switching elements - Electromechanical control circuit devices

EN 50581:2012

Technische Dokumentation zur Beurteilung von Elektro- und Elektronikgeräten hinsichtlich der Beschränkung gefährlicher Stoffe
Technical documentation for the assessment of electrical and electronic products with respect to the restriction of hazardous substances

Herborn,

10.09.2018

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'F. Himmelhuber', written over a horizontal line.

Frank Himmelhuber, Geschäftsbereichsleiter FuE
Executive Vice President R&D

Bei einer nicht mit uns abgestimmten Änderung des Produkts verliert diese EU-Konformitätserklärung ihre Gültigkeit.
In case of any amendments to the assembly not explicitly agreed with us, this EU Declaration of Conformity shall be invalidated.